
 
 

Ungdomsrå det Porsgrunn 
Referat 

Ungdomsrådet møte 2- 2022 

Tirsdag 1. mars 2022 kl. 16.00  

Sted: Biblioteket 

  
Innkalte: 

Kalle Bredegg Hermansen 

Maia Kåss 

Awin Henareh 

Mathea Gjerum 

Iben Nicoline Carlheim-Leerstang       forfall 

Mikkel Lundsten                                        forfall 

Fredrik Lied Specht 

Oliver Briskeby-Stubban 

Emma Elizabeth Bikic 

 

Leander Røde                                           møtt for Carlheim-Leerstang 

Ragnhild Halvorsen                                møtt for Lundsten 

Damien Gundersen Appolinary 

Viktoria Skaane Buaas 

Vega Kristine Timm Stensrud 

 

 

 

Saksliste: 

 

Sak 3/22 

Omvisning ny ungdomsavdeling biblioteket.  

For en tid tilbake var ungdomsrådet på studietur til Oslo og tøyen bibliotek, ungdomsavdelingen. 

Tanken ar å hente inspirasjon til å bygge en egen ungdomsavdeling på biblioteket i Porsgrunn.  

Nå står ungdomsrommet på biblioteket ferdig og rådet fikk en strålende gjennomgang av Stian som 

har vært en stor del av utviklingen av rommet, noen av ungdommene i rådet har også vært en del av 

utformingen.  

Rommet er delt inn i soner, med flere plasser hvor en kan samle seg i mindre grupper.  

 



 
 

Sak 4/22 

Studietur til Kristiansand 

Det er sendt en henvendelse til flere aktører i Kristiansand, men det mangler fortsatt en del svar så 

Kjetil får ansvaret for å følge opp dette videre og legge frem nye innspill på neste møte. På neste 

møte bør en også sette endelig dato for turen.  

 

Sak 5/22 

Vestfold og Telemark ungdomsråd.  

Vi får besøk av Constanse Borge leder av rådet 

Constanse og Kaisa Sitter som henholdsvis leder og medlem i ungdomsrådet i fylket fikk den første 

halve timen og hadde mye nyttig informasjon. Fylkes rådet har fordelt de kommunale rådene mellom 

seg og reiser rundt og besøker alle kommunen.  

Målet er å bli kjent, lære av hverandre og kanskje finne ut hva en kan samarbeide om.  

 

Constanse og Kaisa presenterte fylkesrådet, fokusområder og arbeidsmåter 

Kalle presentere rådet i kommunen og hvordan det jobbes der.  

 

Eventuelt 

 


